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Dotyczy:  ponowne realizacja funduszu sołeckiego – Wniosek z dn.06.09.2013 
pkt. 1 
 
 
W odpowiedzi na pismo p. Sławomira Pietraszka z dn. 18.06.2014, znak 
W.S.0124.122.2014 po raz ponowny prosimy o zrealizowanie oświetlenia na ulicy 
Platanowej z funduszu sołeckiego.  
 
Zapis z  Wniosku 06.09.2013 – Pkt.1.Poprawa stanu technicznego dróg – 4.000,00 
PLN  a przyjętego przez Burmistrza, jak najbardziej jest adekwatny do woli wyrażonej 
na Zebraniu Wiejskim we wrześniu 2013 w postaci podjętej Uchwały, jak również   
adekwatny do oczekiwań mieszkańców w postaci realizacji oświetlenia.   
Od 16 lat mieszkańcy urbanizującego się Sołectwa Czarny Las oczekują na poprawę 
istniejącej infrastruktury drogowej, w tym właśnie oświetlenia  na tym odcinku.  
 
Nie wiemy na jakiej podstawie stwierdzono, że do  przedsięwzięcie „poprawa stanu 
technicznego dróg.” nie zalicza się oświetlenie ulic. 
 
Na takie przedsięwzięcie należy spojrzeć kompleksowo. 
Poprawa stanu technicznego dróg, to cała infrastruktura z tym związana  - 
bezpieczeństwo na drogach w postaci odpowiednich znaków drogowych i 
zwalniaczy, utwardzenie lub naprawa stanu nawierzchni, wycięcie zakrzewień w 
pasie drogowym zasłaniających drogę, udrożnienie studzienek burzowych itp. Na 
Oświetlenie drogi jest na pewno poprawieniem jej stanu technicznego. 
 
Zgodnie z wcześniejszą rozmową z Burmistrzem Piotrem Galińskim na ten odcinek 
nie trzeba projektu, ponieważ oświetlenie byłoby podłączone do istniejącej już linii 
oświetleniowej na ulicy Limbowej. 
 
 
Z poważaniem 
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